
 

    Till Kommunfullmäktige i Hylte 

 

Motion kallbad 

 

Bakgrund 
Att kallbada är egentligen inget nytt fenomen, men efter Corona pandemin har kallbadet fått 
rejält ett uppsving. När utrikesresor ställs in och svemestrar samt hemestrar ökar, vänder sig 
allt fler till naturen och upplevelser på hemmaplan. Att bada kallt ger inte bara flera 
hälsofördelar utan även en unik kontakt med naturen – på ett hållbart sätt, utan att göra 
åverkan på naturen.  
 

Att en längd av bryggorna får ligga kvar under vintersäsongen gynnar dels lokala kallbadare, 
men kan även erbjuda besökare kallbad och inte minst får boendeanläggningarna ännu en 
aktivitet/reseanledning att lägga till sitt produktutbud. Visit Halland lyfter redan kallbad i sina 
internationella kanaler som en reseanledning och här har vi i Hylte många natursköna 
anledningar att vara med och bidra till natur- och hälsoupplevelser. 

Många invånare skulle uppskatta att badsäsongen med bryggbad förlängdes, då 
våren/försommaren brukar bjuda på fina baddagar innan bryggorna kommit i sjön. 
 
Förslag till beslut 
 
Att låta en eller flera bryggor på kommunens badplatser ligga kvar året runt för att 
underlätta kallbad och förlänga badsäsongen vid de kommunala badplatserna. 

 

Långaryd 2023-12-11 

 

 

Anna Roos (C) 
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